
Protokół Nr 10/2025

Wspólne posiedzenie następujących Komisji Rady Gminy Dąbrówka:
.1. Komisja Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego,
2. Komisja Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym,
3. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji,
4. Komisja Oświaty, Kultury i Sportu,
5. Komisja Budżetowo - Finansowa,
6 . Komisja Gospodarcza,
7. Komisja Rewizyjna.

Wspólne posiedzenie Komisji odbyło się dnia 20 marca 2025 r. w Urzędzie Gminy 
Dąbrówka trwało od godz. 1422 do godz. 15^
W posiedzeniu udział wzięli:

Radni Gminy Dąbrówka: lista obecności w załączeniu do protokołu, 
oraz;

• Zenon Zadrożny - Wójt Gminy Dąbrówka,
• Dariusz Korczakowski - Skarbnik Gminy Dąbrówka,
• Beata Brzezińska - Sekretarz Gminy Dąbrówką,
• Anna Ciszewska -  Kierownik Referatu Zamówień Publicznych, Rozwoju 

i Środowiska,
• Sylwia Dziedzic - Referat Zamówień Publicznych, Rozwoju i Środowiska,
• Karolina Prywałow - Pełniąca Obowiązki Dyrektora Centrum Usług Wspólnych 

w Dąbrówce.

Temat wspólnego posiedzenia.
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie informacji o ofertach złożonych w przetargu na odbiór odpadów
komunalnych na terenie Gminy Dąbrówka.
3. Zaopiniowanie projektów uchwał:

1) w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych 
i niepublicznych placówek wychowania przedszkolnego i szkół podstawowych 
prowadzonych na terenie Gminy Dąbrówka przez inne niż Gmina Dąbrówka 
osoby prawne i osoby fizyczne oraz trybu przeprowadzania kontroli 
prawidłowości ich pobrania i wykorzystania,

2) w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Dąbrówka w 2025 r.,

3) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrówka na lata 
2025-2035,

4) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2025 rok.
4. Sprawy różne.
5. Zamknięcie posiedzenia.

Przebieg posiedzenia komisji

Na prowadzącego połączone posiedzenie komisji wybrano Annę Katarzynę Kurek. 
We wspólnym posiedzeniu uczestniczyło 15 na 15 Radnych Gminy Dąbrówka.
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Ad. 2 Przedstawienie informacji o ofertach złożonych w przetargu na odbiór 
odpadów komunalnych na terenie Gminy Dąbrówka.

Głos zabrał Dariusz Korczakowski, omawiając oferty złożone w przetargu na odbiór 
odpadów komunalnych. Oferty zostały złożone na okres 2,5 roku.
Wpłynęły 4 oferty:

> Firma RDF -  7 623 726,00 zł.,
> Firma PGD Zielonka -  7 902 792,00 zł.,
> Firma Partner -  8 578 000,00 zł.,
> Firma Imper -  9 247 000,00 zł.

Koszt odbioru i zagospodarowania odpadów w 2024 r. wyniósł 2 370 838,22 zł. 
Kalkulacja kosztów odbioru odpadów komunalnych w skali jednego roku, przy 
założeniu, że nie zostaną zwiększone wolumeny odpadów:

> Firma RDF- 2  916 157,47 zł.,
> Firma PGD Zielonka -  3 016 326,06 zł.

Porównano stawki za odbiór odpadów komunalnych Gminy Dąbrówka z gminami 
ościennymi oraz omówiono kalkulację proponowanych stawek bazowych. Zmiana 
stawki za odbiór odpadów komunalnych wymaga dokładnej analizy merytorycznej, 
której efektem końcowym będzie przygotowanie projektu uchwały o zmianie stawki za 
odpady komunalne z terenu Gminy Dąbrówka.

Zenon Zadrożny podkreślił, że głównym celem posiedzenia komisji jest podjęcie 
decyzji, czy kontynuować obecny przetarg, przechodząc do kolejnych etapów 
postępowania, czy unieważnić przetarg i ogłosić nowe postępowanie przetargowe. 
Podkreślił, że w obu przypadkach istnieje ryzyko wzrostu cen ofertowych, ale także 
możliwość uzyskania korzystniejszych warunków.
Dariusz Korczakowski podkreślił, że firmy mają prawo odwołania się od wyników 
przetargu.

Radni poruszyli kwestię opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Ponadto 
zaproponowali przeprowadzenie weryfikacji, polegającej na porównaniu liczby osób 
zameldowanych z liczbą osób faktycznie zamieszkałych pod danym adresem.

Radni zwrócili się z prośbą o podanie kwoty zaległości za odpady komunalne oraz 
informacje dotyczące sposobu weryfikacji liczby osób zamieszkałych w stosunku do 
liczby osób zameldowanych.

Zenon Zadrożny wyjaśnił, że weryfikacja ta odbywa się poprzez analizę danych 
z ewidencji ludności oraz porównanie ich z deklaracjami o wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi składane przez właścicieli nieruchomości. 
Kwota zaległości od 2013 roku wyniosła 500 000,00 zł, a w celu ich egzekwowania 
zostały wystawione tytuły wykonawcze.

Przewodnicząca posiedzenia komisji poddała pod głosowanie wniosek 
Kto z Radnych Gminy Dąbrówka jest za rozstrzygnięciem przetargu na odbiór 
odpadów komunalnych na terenie Gminy Dąbrówka.

Wyniki głosowania Rady Gminy Dąbrówka:

14 głosów „za”,
0 głosów „przeciw”,

1 głosów „wstrzymuję się”, 
przy obecności 15 radnych.
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Ad. 3 Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:
1) w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych 

i niepublicznych placówek wychowania przedszkolnego i szkół 
podstawowych prowadzonych na terenie Gminy Dąbrówka przez inne niż 
Gmina Dąbrówka osoby prawne i osoby fizyczne oraz trybu 
przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania,

2) w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Dąbrówka w 2025 r.,

3) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrówka na 
lata 2025 -  2035,

4) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2025 rok.

Karolina Prywałow przedstawiała projekt uchwały w sprawie trybu udzielania 
i rozliczania dotacji dla publicznych i niepublicznych placówek wychowania 
przedszkolnego i szkół podstawowych prowadzonych na terenie Gminy 
Dąbrówka przez inne niż Gmina Dąbrówka osoby prawne i osoby fizyczne oraz 
trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania.

Przewodnicząca posiedzenia poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie trybu 
udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych i niepublicznych placówek wychowania 
przedszkolnego i szkół podstawowych prowadzonych na terenie Gminy Dąbrówka 
przez inne niż Gmina Dąbrówka osoby prawne i osoby fizyczne oraz trybu 
przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania.

Wyniki głosowania Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Rady Gminy Dąbrówka:

5 głosów „za”,
0 głosów „przeciw”,

0 głosów „wstrzymuję się”, 
przy obecności 5 radnych.

Głos zabrała Sylwia Dziedzic w sprawie przyjęcia programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 
gminy Dąbrówka w 2025 r.
Program został wysłany do zaopiniowania do siedmiu instytucji tj. Koła Łowieckiego 
„Przepiórka”, Koła Łowieckiego „Uroczysko”, Koła Łowieckiego „Dinosaurus”, Koła 
Łowieckiego „Ponowa”, do Powiatowego Lekarza Weterynarii w Warszawie, 
Towarzystwa Opieki nad Zwierzętami oraz do Ogólnopolskiej Fundacji na rzecz 
Ochrony Zwierząt „Zwierz”.

Przewodnicząca posiedzenia poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie gminy Dąbrówka w 2025 r.
Wyniki głosowania Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego 
Rady Gminy Dąbrówka:

5 głosów „za”,
0 głosów „przeciw”,

0 głosów „wstrzymuję się”, 
przy obecności 5 radnych.

3



Dariusz Korczakowski przedstawił poniższe projekty uchwał:

1) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrówka na 
lata 2025 -  2035

Radni Gminy Dąbrówka debatowali nad przedłożonymi projektami uchwał, 
szczegółowo analizując poszczególne jego zapisy oraz propozycje. W trakcie rozmów 
poruszone zostały kluczowe kwestie dotyczące planowanych wydatków oraz 
dochodów, a także ewentualnych zmian w projekcie, które mogłyby wpłynąć na 
realizację budżetu gminy.

Przewodnicząca posiedzenia komisji poddała pod głosowanie:
Wniosek nr 1: Zakup samochodu dla Urzędu Gminy Dąbrówka, kwota 120 000,00 zł. 
Wyniki głosowania Rady Gminy Dąbrówka:

14 głosów „za”,
0 głosów „przeciw”,

1 głosów „wstrzymuję się”, 
przy obecności 15 radnych

Wniosek nr 2: Zakup samochodu dla Komendy Powiatowej Policji, kwota 
45 000,00 zł.

Wyniki głosowania Rady Gminy Dąbrówka:

10 głosów „za”,
3 głosów „przeciw”,

2 głosów „wstrzymuję się”, 
przy obecności 15 radnych.

Przewodnicząca posiedzenia poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrówka na lata 2025 -  2035.

Wyniki głosowania Komisji Budżetowo -  Finansowej Rady Gminy Dąbrówka:

5 głosów „za”,
0 głosów „przeciw”,

0 głosów „wstrzymuję się”, 
przy obecności 5 radnych.

2) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2025 rok.
Przewodnicząca posiedzenia poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2025 rok.

Wyniki głosowania Komisji Budżetowo -  Finansowej Rady Gminy Dąbrówka:

5 głosów „za”,
0 głosów „przeciw”,

0 głosów „wstrzymuję się”, 
przy obecności 5 radnych.
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Ad. 3 Sprawy różne.
• Radna Małgorzata Kiedrzyńska poruszyła kwestię noty obciążeniowej za 

skradziony samochód, którą otrzymał pan Radosław Korzeniewski. Czy 
egzekucja została przeprowadzona oraz czy należność została uregulowana.

Zenon Zadrożny przekazał, że urząd jest na etapie przygotowywania pozwu w tej 
sprawie. Dodatkowo pojawiło się pytanie dotyczące zwrotu podatku za 2024 rok. 
W odpowiedzi Dariusz Korczakowski wyjaśnił, że pierwsze środki z tego tytułu już 
spływają.

• Radny Andrzej Rosa poruszył kwestię Ośrodka Zdrowia w Kuligowie, pytając 
o status umowy z Przychodnią Bitwy Warszawskiej.

Zenon Zadrożny poinformował, że umowa jest obecnie w trakcie przygotowywania.

• Radny Paweł Wilkowski poruszył 2 kwestie: Podnoszenia terenu w kierunku 
rzeki Bug -  Zapytano, czy została wydana zgoda na podnoszenie terenu oraz 
Ogrzewania Hali Sportowej w Szkole Podstawowej im. Jana Pawła II 
w Guzowatce.

W odpowiedzi Zenon Zadrożny wyjaśnił, że zgodnie z obowiązującymi przepisami 
urząd nie wydaje takich zgód. Każde zgłoszenie dotyczące podnoszenia terenu jest 
weryfikowane przez pracowników urzędu. Na drugie pytanie wyjaśnił, że planowane 
jest ogrzewanie gazowe. W związku z tym zaplanowano spotkanie z projektantem 
w celu omówienia szczegółów.

• Radna Helena Kuskowska poruszyła kwestię podłogi w Publicznej Szkole 
Podstawowej im. Adeli Goszczyńskiej we Wszeborach.

Zenon Zadrożny poinformował, że urząd gminy otrzymał środki z ubezpieczenia 
wykonawcy, który przyznał, iż zniszczenia powstały z jego winy. Kolejnym krokiem jest 
przygotowanie pisma do firmy odpowiedzialnej za wykonanie prac, w którym zostanie 
wskazane, że w wyniku dokonanych zniszczeń firma zobowiązana jest do 
przywrócenia podłogi do stanu pierwotnego. Środki z ubezpieczenia zostaną przelane 
na konto firmy po zakończeniu prac naprawczych.

• Radny Paweł Marciniszyn poruszył temat ponownego wprowadzenia roznoszenia 
podatku przez sołtysów, dzięki czemu sołtysi mieliby możliwość bezpośredniego 
kontaktu z mieszkańcami oraz wysłuchania ich potrzeb. Takie rozwiązanie 
mogłoby poprawić komunikację i zrozumienie potrzeb lokalnej społeczności.

Zenon Zadrożny poinformował, że temat ten powróci na posiedzenie Komisji 
Budżetowo-Finansowej Rady Gminy Dąbrówka. •

• Wójt Gminy poinformował o wydaniu pierwszego numeru informacyjnego gminy 
(w formie gazetki gminnej). Jest to innowacyjna forma mająca na celu poprawę 
komunikacji z mieszkańcami gminy, dostarczając im aktualne informacje na temat 
wydarzeń, działań i planów rozwoju gminy. Wójt zapowiedział, że biuletyn będzie 
wydawany dwa razy do roku, aby zapewnić regularny przepływ informacji i 
umożliwić mieszkańcom śledzenie postępów w sprawach dotyczących lokalnej 
społeczności.
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Ad. 4 Zamknięcie posiedzenia.
Po wyczerpaniu powyższego porządku obrad zamknięcia dokonała prowadząca 
wspólne posiedzenie, dziękując obecnym za udział.

Lp. Nazwisko i imię Pełniona funkcja Podpisy

1. Kurek Anna 
Katarzyna Przewodnicząca Rady Gminy n k f f j j

2. Szczepański
Stanisław Wiceprzewodniczący Rady Gminy

3. Jaworska-Bednarek 
Dagmara Dominika Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej'

4. Górczak Iwona 
Renata

Przewodnicząca Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji

i
a
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5. Kuchta Ewelina Przewodnicząca Komisji Rozwoju 
i Gospodarki Mieniem Komunalnym

6. Rosa Andrzej Adam
Przewodniczący Komisji Zdrowia, 
Spraw Socjalnych i Porządku 
Publicznego

7. Kuśkowska Helena 
Jadwiga

Przewodnicząca Komisji 
Budżetowo - Finansowej

8. Grześkiewicz Edyta 
Joanna

Przewodnicząca Komisji 
Gospodarczej

9. Wilkowski Paweł 
Piotr

Przewodniczący Komisji Oświaty, 
Kultury i Sportu

10. Kryszkiewicz
Sylwester Członek Komisji

11. Kiedrzyńska
Małgorzata Członek Komisji

12. Marciniszyn Paweł 
Jan Członek Komisji

( s f ó ł s

13. Marcinkiewicz 
Wojciech Paweł Członek Komisji M ó l* , Cx ** 1 -

14. Kujawska Patrycja Członek Komisji

15. Dziążak Małgorzata 
Maria Członek Komisji
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